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REFERAT 

Generalforsamling afholdt 6. februar 2018 9 februar 2018 
Sted: Strandby Forsamlingshus. 
Til: Medlemmerne Fra: HB 

 

Deltagere: 

 Der var mødt 26 personer 

Dagsorden: 

 I henhold til vedtægterne 

1. Valg af dirigent 
Lars Bernt Hansen blev valgt. Dirigenten foreslog, at man behandlede punkt 5 før punkt 4, hvilket 
forsamlingen tilsluttede sig. 

2. Formandens Beretning 

Formanden Hans Barholt afgav beretning og meddelte, at der har været afholdt 8 bestyrelsesmø-
der, og på det første møde deltog såvel afgående som nyvalgte bestyrelsesmedlemmer, sådan 
som det altid er. 
På det første møde er der altid rigtig mange ting, der skal ordnes 

 Konstitution af den ny bestyrelse 

 Planlægning af førstkommende spiseaften 

 Fordeling af udlejningsperioder, altså hvilke bestyrelsesmedlemmer passer forsamlingshu-
set for så vidt angår udlejninger 

 Opkrævning af kontingent, fordeling af ruter, nøgler mv. 

 Arrangementer, fastlæggelse af datoer, bestille evt. musik m.m. 

 Opfølgning af punkter fra tidligere bestyrelsesmøder. 

Bestyrelsen konstituerede sig som følger 

 Formand: Hans Barholt 

 Næstformand: Jens Damsbo 

 Sekretær: Karin Askholm 

 Oldermænd: Louise og Brian Skræp 

 Øvrige bestyrelsesmedlemmer: Inge Damsbo 
Anne Grethe og Steen Nielsen 
Silja Barholt 
Erling Møller 

 Ekstern kasserer Christian Bøg Jørgensen 

 

Forsamlingshusets arrangementer i 2017 har været som følger: 

 Søndag den 26. februar 2017 Fastelavn og tøndeslagning med 14 børn og 27 
voksne 

 Fredag den 24. marts 2017 Spiseaften med 56 deltagere, 

 Fredag den 5. maj 2017 Spiseaften med 28 deltagere, 

 Fredag den 9. juni 2017 Spiseaften med 30 voksne og 1 barn 

 Torsdag den 6. juli 2017 Oldermandsgilde med 16 deltagere 

 Tirsdag den 26. september 2017 Foredrag: ”Da Voldtofte var verdens centrum” med 
60 deltagere 

 Fredag den 29. september 2017 Høstspiseaften med 48 voksne og 7 børn 

 Fredag den 27. oktober 2017 Vildtaften med 38 voksne og 5 børn 
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 Fredag den 1. december 2017 Spiseaften med juletræstænding med 65 voksne og 
11 børn 

Det glæder selvfølgelig bestyrelsen, at I bakker så godt op omkring Strandby Forsamlingshus 
ved at deltage i disse arrangementer og vi takker for de positive tilbagemeldinger, vi har fået. 

Det skal da også lige nævnes, at - i forbindelse med spiseaftenen den 24. marts 2017 - var der 
besøg af et filmhold, der var ved at optage en ny sognefilm, som blev præsenteret i Haarbyhal-
len den 11. januar 2018. 

Igen i år er der udført forbedringer i forsamlingshuset, og den største er  

 Afrensning af taget og maling heraf. Vi søgte Assens Kommune om tilskud til projektet un-
der ”Pulje til Landsbyfornyelse 2017”, der handler om forskønnelse af landsbysamfundet, 
og der blev bevilget fuldt tilskud til arbejdet, som kostede kr. 60.000 inkl. moms, idet en stor 
del af udgiften kan henføres til kravet om stillads. Arbejdet blev udført af firmaet ”Algefjer-
ner.dk”, som bestyrelsen har været meget tilfredse med. 

Så kan det nævnes: 

 Der er i år indkøbt 3 cafeborde med i alt 12 tilhørende stole, og tanken er, at de må tages 
med udenfor. 

Allerede sidste år, var vi i gang med at få ændret telefonen til Strandby Forsamlingshus, idet vi 
havde fundet ud af, at det var alt for dyrt at have en fastnettelefon, der fast var stillet om til en mo-
biltelefon. 

Strandby Forsamlingshus’ nye telefonnummer er 22 22 64 73 og det er en mobiltelefon, der kan 
modtage MobilePay, hvilket har været til stor glæde ved spiseaftenerne. MobilePay er nu videre-
solgt til MobilePay Myshop, som så har et femcifret nummer til at modtage betalingen på. 

En sådan detalje med nyt telefonnummer kan synes lille, men kræver så at reklamen i Haarby Bio 
skal ændres. Der skal foretages ændringer på hjemmesiden, i Krak/Eniro, telefonnummeret skal 
ikke fremgå under formandens adresse, men under Strandby Forsamlingshus osv. 

Forsamlingshusets forsikringer administreres nu gennem Dansø Forsikringsmæglere, og selv om 
vi betaler et honorar herfor, har vi fået gennemgået vores forsikringer således at de er ”up to date”, 
og vi har fået en væsentlig bedre dækning end tidligere og den samlede pris for det hele blev en 
anelse lavere end hidtil. 

Gennem vort medlemskab at Fynske Forsamlingshuse, har 2 været med på kursus i fundraising, 
således at vi er bedre rustet til at søge fonde og andre midler. 

Igen i år har der været en lille tilbagegang i antallet af udlejninger, således, at huset har været lejet 
ud 24 gange, mod 25 sidste år, og 2 udlejninger af borde, stole og service, hvor tallet sidste år var 
6. 

Det skal også nævnes, at der i mellem jul og nytår har været indbrud i gaskassen og der er stjålet 
3 fyldte gasflasker. Medio januar var den nye hængelås også klippet over, men tyvene måtte kon-
statere, at der ikke var indkøbt nye gasflasker. 

På sidste generalforsamling omdelte bestyrelsen under eventuelt et notat ”Strøtanker fra Strandby 
Forsamlingshus’ bestyrelse”, det er tillige husstandsomdelt i forbindelse med kontingentopkræv-
ningen, og det har nu ligget på hjemmesiden i et år. 

Bestyrelsen har ikke modtaget nogen kommentarer hertil. 

Afslutningsvis vil jeg takke bestyrelsen for et fantastisk godt samarbejde i det forløbne år. 

Forsamlingshusets medlemmer skal også have en stor tak for at støtte op om vores fælles sam-
lingssted. 

Og endelig skal der lyde en stor tak til  

 Christian Bøg Jørgensen for at varetage Forsamlingshusets regnskab, 



 

Referat Generalforsamling 2018.docx  Side 3 

 Ulla Tinning for at passe” butikken” omkring udlejning af huset, 

 Gerner Høffer for pasning af vores hjemmeside, 

 Bageholdet, der stiller beredvilligt op, hver gang der skal bages, 

 Jørgen Hansen, der lægger grund til opsætning af juletræet, 

 Og alle dem, der i øvrigt servicerer Forsamlingshuset i form af rivning af gårdsplads, klip-
ning af hæk osv. 

Formandens beretning gav ikke anledning til spørgsmål, men forsamlingen gav udtryk for stor til-
fredshed med tagrenoveringen. 

3. Aflæggelse af regnskab til godkendelse. 

Den eksterne kasserer Christian Bøg Jørgensen gennemgik det omdelte reviderede regnskab. 

De samlede indtægter var en smule lavere end sidste år og udgifterne kr. 35.000 lavere end sidste 
år, men det ligger alene i de tidsforskydninger, der er, så alt i alt var årets overskud kr. 1.618, hvil-
ket ikke gav anledning til bemærkninger, og regnskabet blev enstemmigt godkendt. 

4. Fastsættelse af kontingent for 2018. 

Med henvisning til drøftelserne under dagsordenens punkt 5, som blev behandlet før punkt 4, og 
det her vedtagne, besluttede generalforsamlingen enstemmigt, at medlemskab koster kr. 150 pr. 
person over 18 år dog maks. kr. 300 pr. husstand eller sagt med andre ord, at husstandskontin-
gentet fortsat er kr. 300, dog betaler enlige kun kr.150. 

5. Behandling af indkomne forslag 

Bestyrelsen foreslog ændringer i vedtægterne omkring pensionisternes særstatus med begrundel-
se i at pensionister nok er bedre stillede i dag end børnefamilier, og en del medlemmer har også 
fortsat med at betale kr. 300 selv om de i mellemtiden er blevet pensionister. 

Det af bestyrelsen fremsatte forslag til vedtægtsændringer blev drøftet og generalforsamlingen 
bakkede op om forslaget og det blev vedtaget at ændre vedtægternes §4 til følgende ordlyd: 

§4 
Kontingentet fastsættes hvert år på generalforsamlingen. 
Kontingentet opkræves helårligt forud for perioden 01.04. til 31.03. 

Bestyrelsen havde også foreslået næstsidste afsnit i §6 ændret fra: 

§6 afsnit 4 
Bestyrelsen konstituerer sig umiddelbart efter generalforsamlingen og 
vælger blandt sine medlemmer en formand, en næstformand, en sekretær  
og en kasserer. Bestyrelsen er dog berettiget til at udpege en kasserer  
udenfor bestyrelsens kreds. De pågældende deltager i bestyrelsesmøderne 
uden stemmeret. 

til: 

§6 afsnit 4 
Bestyrelsen konstituerer sig umiddelbart efter generalforsamlingen og 
vælger blandt sine medlemmer en formand, en næstformand, en sekretær  
og en kasserer. Bestyrelsen er dog berettiget til at udpege en kasserer  
udenfor bestyrelsens kreds. Den pågældende deltager i bestyrelsesmøderne 
uden stemmeret. 
 

idet der helt klart er tale om en skrivefejl, således at De skal rettes til Den, da det ikke giver mening 
at ingen af de deltagende har stemmeret. Denne vedtægtsændring blev enstemmigt vedtaget. 

6. Valg af 2 medlemmer til bestyrelsen samt 1 suppleant 

Som oldermand afgår Louise og Brian Skræp. Som nye oldermænd indtræder Birgit og Jørgen 
Dreyer. 
Som bestyrelsesmedlemmer afgår efter tur Inge og Jens Damsbo, som gerne vil fortsætte i besty-
relsen, samt Karin Askholm og Erling Møller, som ikke ønsker genvalg. 
Som nye bestyrelsesmedlemmer foreslog bestyrelsen Anja og Douglas Cline. 
Da der ikke var andre kandidater, blev de opstillede valgt med akklamation. 
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Som suppleant afgår efter tur Lene og Christian Bøg Jørgensen, som blev genvalgt med akklama-
tion, da der ikke var andre, der ønskede at træde ind. 

Herudover skal der vælges en suppleant i stedet for Marianne og Bent Aagaard, som blev valgt 
sidste år, men ikke ser sig i stand til at fortsætte som suppleanter. 

Ulla og Jesper Britze blev valgt med akklamation. 

7. Valg af revisor og revisorsuppleant 

Som revisor afgår efter tur Thorvald Mathiesen, som blev genvalgt med akklamation. 

Som revisorsuppleant afgår Jonna Vestergaard Dam, og da ingen andre ønskede at stille op, blev 
denne genvalgt med akklamation. 

8. Eventuelt 
Som nævnt i formandens beretning har der tidligere været arbejdet med aktiviteter i Forsamlings-
huset, men der har ikke været indmeldinger til nye forslag eller respons på det udarbejdede notat, 
der har ligget på hjemmesiden siden sidste generalforsamling. 

Hjertestarter har også tidligere været drøftet, men det blev nævnt, at der nu er kommet hjertestar-
ter hos Ham og Hende og tillige er hjertestarteren på Geresheimer (tidligere Superfos) blevet flyttet 
udendørs i et skab, så den er tilgængelig for offentligheden. Disse to projekter er sponsoreret af 
Lions. 

Formanden spurgte forsamlingen, om der var interesse for at bestyrelsen nedsatte en lille arbejds-
gruppe til at give vedtægterne et eftersyn i al almindelighed. Dette var der bred tilslutning til i for-
samlingen. 

Da der ikke var flere der ønskede ordet, takkede dirigenten for god ro og orden, og gav ordet til 
formanden for en afsluttende bemærkning. 

Formanden takkede dirigenten for veludført arbejde. 

 

Referat Hans Barholt 


